

## Raad van Bestuur VVB 08/01/2018 - EVC Vilvoorde

**Aanwezig:** Jean Paul De Buysscher, Willy Vleugels, Johan Somers, Dirk Cocquyt, Frank Desmet, Johan Van Riet, Koen Hoeyberghs, Geert De Dobbeleer, Willy Corbeel (verslag)

**Uitgenodigd:** Herman De Rycke

**Verontschuldigd:** Luc Declercq

18.30 : Beachcommissie : Herman De Rycke :

- Herman geeft nabeschoouwingen over de werking in 2017 en voorbeschoouwingen voor de werking 2018. Hij verdeelt een document als leidraad en geeft hierbij uitleg. Mogelijkheid tot vraagstelling.
- Frank schetste de problematiek van doorstorting van de inschrijvingskosten naar de organisatoren: dit zou vlugger moeten gebeuren. Geert zal onderzoeken met Mellory hoe dit vlugger kan gebeuren.
- Trainerscursussen: Herman haalt dit thema aan. Geert geeft meer info hierover. Samenwerking met Kristof.
- Inschrijvingsmodule: Vlaams-Brabant wil inschrijvingsmodule gebruiken maar verwijst naar de problematiek van doorstorting van de inschrijvingsgelden. Geert bekijkt dit verder. Er wordt door de voorzitter ook op gewezen dat alle provincies uniform dienen te werken.
- Problematiek van de moeizame popularisering en ontwikkeling van beachvolleybal wordt besproken.
- Herman stuurt de presentatie per mail door om bij het verslag te voegen.

### 1. Algemeen Directeur Topsport

- Resultaten van de EK kwalificaties : tegenvallend voor U17 meisjes; U18 jongens hebben zich wel gekwalificeerd.
- Beachtornooi : Tom en Dries wonnen twee wedstrijden, maar konden daarna niet verder doorstoten.
- Koen geeft update over situatie Vital Heynen.
- Koen geeft update over situatie Dominique Baeyens : blijft functioneren binnen de Volleybalschool en selectiewerking.

### 2. Algemeen Directeur Volley Vlaanderen

- data AV provincies voor uiteenzetting over sportspay en andere voor Dynamo project : Geert geeft uitleg. Provincies zullen afspraken maken met Geert hierover.
- Geert bespreekt de kosten en bijdrage van de clubs van de Volleybal APP voor invullen van wedstrijdblad: voorstellen worden besproken. Op basis hiervan werkt Geert een nieuw voorstel uit. Implementatie in divisie en provinciaal (senioren). Men vraagt een testversie om uit te proberen in de provincies. Geert levert aan via Wim Frederix. Voorzitter vraagt om in de overeenkomst op te nemen wat de kostprijs is voor eventueel latere aanpassingen aan de APP (voorbeeld implementeren reglementswijzigingen, verbeteren van bugs, enz...) na het opleveren van de APP dit jaar.
- Voorzitter vraagt situatie organisatie bekerfinale : de organisatie is volop bezig. Zelfde problematiek als vorig jaar met de finalisten. Geert geeft meer uitleg op 29 januari.

### 3. Secretariaat en Secretaris-Generaal

- Goedkeuring verslag RvB 18 december 2017
- Verenigingswerk : gebruik voor scheidsrechters : korte update over problematiek
- 15 januari : RvB : geen zaal beschikbaar : vergadering competitie : geen vergadering

#### 4. Voorzitter

- In KBVBV wordt een werkgroep opgestart om de statuten en het huishoudelijk reglement te herwerken en actueel te maken. Een vertegenwoordiger uit Volley Vlaanderen wordt gevraagd : Jean Paul De Buysscher
- Juridische werkgroep : gesplitst in twee groepen : één voor huishoudelijke reglement VV en één voor statuten provincies : objectief is om klaar te zijn tegen eind januari.
- Taakverdeling : Jean Paul zal nota hierover doorsturen en bespreking op 29 januari
- Sportwerk Vlaanderen : vraag kandidaten voor algemene vergadering en RvB : Johan Van Riet overweegt het en zal Jean Paul informeren.
- Jean Paul zal een document aanleveren over commissarissen

#### 5. Financieel Bestuurder

#### 6. Willy Vleugels

#### 7. Johan Somers

- Anorama en competitie : Johan vraagt aandacht aan de provincies voor de vergaderingen van de competitiecommissie waar nu plots 3 afzeggingen zijn en waar er dus niet kan verder gewerkt worden aan voorstellen voor competitiehervorming

#### 8. Dirk Cocquyt

- Toestand boetes srs : er wordt aan gewerkt. Dirk vroeg om zo vlug mogelijk input te krijgen

#### 9. Frank Desmet

- Vraag JV Londerzeel om nog een jaar uitstel te krijgen voor hun zaal De Blauwvenne (2018-2019): wordt toegestaan wegens overmacht. Johan S doet het nodige om competitie/homologatie te informeren.
- Vraagt zich af of wij ook een 'All Star'wedstrijd zoals bij de basket zouden moeten overwegen

#### 10. Johan Van Riet

#### 11. EVC

- Vergadering bij SBB: Jean Paul brengt verslag uit. In het kader van de jaarafsluiting zal SBB nog een aantal zaken uit het verleden opkuisen. Luc zal dit verder opvolgen.
- Vraag van beheerders EVC om een vergadering te houden over prijsaanpassingen voor Volley Vlaanderen: Jean Paul zal dit verder behandelen

#### 12. TO DO

- Provincievoorzitters dienen zo vlug mogelijk data AV provincies voor uiteenzetting over sportspay en andere datum/locatie voor Dynamo project doorgeven aan Geert
- RvB 29 januari 2018: jeugdcommissie
- RvB 29 januari 2018: update over competitiehervorming en e-score ontwikkeling: Geert en Johan S
- RvB 29 januari 2018: Geert geeft info over organisatie beker van België
- RvB 29 januari 2018: taakverdeling en handtekeningbevoegdheden tussen secretaris-generaal en directeurs
- RvB 5 februari 2018: uitgewerkt voorstel coachlicenties : Geert

#### 13. Varia

Volgende Raad van Bestuur maandag 29 januari 2018 om 18.30u.

Verlag, Willy Corbeel, 09/01/2018